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SE.BRM.0002.4.2023 

 

 

Protokół nr 55 

 

 

LV Sesja RMiG Kórnik odbyła się 26 kwietnia 2023 roku w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego w Kórniku. Obrady rozpoczęto o godz. 13.00, a zakończono o godz. 

16.45 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Beata Bruczyńska 

3. Maciej Brylewski 

4. Dominika Buczkowska 

5. Iwona Cupryjak 

6. Stanisław Duszczak 

7. Roman Genstwa 

8. Krystyna Janicka 

9. Jarosław Janowski 

10. Magdalena Kosakowska 

11. Iwona Kosmalska 

12. Łukasz Kwas 

13. Adam Lewandowski 

14. Jarosław Mieloch 

15. Magdalena Pawlaczyk 

16. Andrzej Regulski 

17. Jerzy Rozmiarek 

18. Andrzej Surdyk`  

19. Jerzy Walczyk 

20. Agnieszka Wiśniewska 

21. Adam Zydroń 
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1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodniczący Adam Lewandowski otworzył LV Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Powitał zebranych. Przypomniał, że posiedzenie jest transmitowane w Internecie,  

a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana  

w związku z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta  

i Gminy Kórnik (dokument jest załącznikiem do protokołu). Przewodniczący 

przypomniał procedurę głosowania. Następnie poprosił o zachowanie reguł dyskusji, 

kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek.  

Przewodniczący RMiG Kórnik sprawdził obecność. Stwierdził, że w obradach 

uczestniczy 14 radnych (radni Andrzej Regulski, Beata Bruczyńska, Agnieszka 

Wiśniewska, Jarosław Mieloch i Maciej Brylewski spóźnili się na posiedzenie). Rada 

Miasta i Gminy Kórnik miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje.  

Przewodniczący Adam Lewandowski przedstawił radnym propozycję wprowadzenia 

do ogłoszonego wcześniej porządku obrad, na wniosek burmistrza, dwóch projektów 

uchwał, w sprawie: 

- wyrażenia zgody na nieodpłatne obciążenie nieruchomości służebnością drogi 

koniecznej nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Kórnik, gmina Kórnik  

(do punktu 8p), 

-  wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny od Powiatu Poznańskiego nieruchomości 

położonej w Kamionkach (do punktu 8r). 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały ws. wyrażenia zgody  

na nieodpłatne obciążenie nieruchomości służebnością drogi koniecznej 

nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Kórnik, gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (7) 
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Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Agnieszka Wiśniewska 

 

Do obradujących dołączył radny Andrzej Regulski. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały ws. wyrażenia zgody  

na przyjęcie darowizny od Powiatu Poznańskiego nieruchomości położonej  

w Kamionkach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (6) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

Radny Andrzej Regulski nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 
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NIEOBECNI (6) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

Radny Andrzej Regulski nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIV Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy 

Kórnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za 2022 rok. 

6. Informacje Burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

a) z wykonania przetargów, 

b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

7. Sprawozdania Komisji Rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących 

sprawach: 

a) nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik, 

b) nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik, 

c) nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik, 

d) nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik, 

e) nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik, 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2023-2037, 

g) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2023 rok, 

h) nadania statutów sołectwom Miasta i Gminy Kórnik, 

i) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2023 roku, 
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j) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego  

i zawarcie umowy użyczenia nieruchomości lokalowej położonej  

w Kórniku, 

k) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego  

i zawarcie umowy użyczenia części działki w miejscowości Kórnik 

obręb Bnin, 

l) nadania nazwy ulicy w miejscowości Błażejewo obręb Błażejewko, 

m) nadania nazwy ulicy w miejscowości Radzewo, 

n) nadania nazw ulicom w miejscowości Robakowo, 

o) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w obrębach geodezyjnych Dachowa i Szczodrzykowo, 

ograniczonego linią kolejową oraz ulicami: Dworcową, Poznańską  

i Klonową, gmina Kórnik, 

p) wyrażenia zgody na nieodpłatne obciążenie nieruchomości 

służebnością drogi koniecznej nieruchomości gruntowej położonej 

w obrębie Kórnik, gmina Kórnik, 

r) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny od Powiatu Poznańskiego 

    nieruchomości położonej w Kamionkach. 

9. Interpelacje. 

10. Zapytania. 

11. Wnioski radnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

14. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radnego Jerzego Walczyka. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru sekretarza obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Walczyk 

NIEOBECNI (6) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

3. Przyjęcie protokołu z LIV Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Projekt dokumentu stanowi załącznik. 

Nie wniesiono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LIV Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (6) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Przewodniczący Adam Lewandowski odczytał informacje z działalności 

międzysesyjnej. Dokument jest załącznikiem do protokołu.  
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5. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Kórnik 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2022 rok: 

Sprawozdanie jest załącznikiem do protokołu. Dokument został przedstawiony przez 

kierownika Roberta Jankowskiego. Radna Anna Maria Andrzejewska podziękowała 

pracownikom Domu Integracji Międzypokoleniowej za wkład pracy. 

 

6. Informacje Burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Sprawozdanie, które załączono do protokołu, przeczytał wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły. 

Radna Anna Maria Andrzejewska zadała pytanie do punktów: 

- 3.: której działki dotyczy podpisany Akt Notarialny, 

- 9.: jakie inwestycje planuje firma Raben i które drogi będą modernizowane, 

- 11.: jakie nowe zadania związane z organizacją wyborów wprowadziła nowelizacja 

przepisów. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, że uregulowano stan prawny fragmentu 

już wybudowanego chodnika w Borówcu (p. 3.). Odnośnie firmy Raben wyjaśnił,  

że rozmawiano nt. planów inwestycyjnych na gruntach dzierżawionych w rejonie 

drogi S11. Rozbudowa układu drogowego dotyczy ronda u zbiegu ulic Fabrycznej  

i Przemysłowej w Koninku. Sekretarz Iwona Pawłowicz – Napieralska wyjaśniła,  

że nowelizacja Kodeksu Wyborczego wprowadza przejęcie Centralnego Rejestru 

Wyborców przez Ministerstwo Cyfryzacji. Konieczne jest przeprowadzenie migracji 

danych i weryfikacja. Zmiany dotyczą również gęstości lokalizacji komisji 

obwodowych. Powinny znajdować się tam, gdzie jest ponad 200 mieszkańców  

i pozwalają na to warunki lokalowe. Urzędnicy muszą poinformować o tworzeniu 

lokali lub uzasadnić niemożliwość działania. W MiG Kórnik zamiast 15 komisji 

obwodowych będzie 25. Radna Anna Maria Andrzejewska zapytała, czy powstanie 

komisja w Skrzynkach. Sekretarz odpowiedziała, że nie. Przekazywane informacje 

mają być aktualne na koniec kwietnia br. Lokalizacje muszą być możliwe  

do wykorzystania (oddane do użytkowania, nie remontowane).  

Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał kiedy można się spodziewać prac  

nad brakującym odcinkiem Promenady nad jeziorem Kórnickim oraz,  

czy mieszkaniec blokujący teren będzie obciążony kosztami związanymi  

z opóźnieniem inwestycji (p. 28).Wiceburmistrz Bronisław Dominiak poinformował,  
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że po ogłoszeniu wyroku przez sąd UMiG Kórnik wystąpił do mieszkańca  

z propozycją dobrowolnego wydania terenu. Urzędnicy oczekują na reakcję. 

 

6a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie, które jest załącznikiem do protokołu, odczytała sekretarz Iwona 

Pawłowicz – Napieralska.  

 

Do obradujących dołączyła radna Beata Bruczyńska. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 16 radnych. 

 

Radna Anna Maria Andrzejewska zapytała o kolejne działania dotyczące Centrum 

Borówieckiej Aktywności (p.2). Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział,  

że zostanie ogłoszony przetarg na całość zadania. Prowadzono rozmowy  

z sołtysami. Środki z edycji BOGK zostaną skumulowane.  

Radny Adam Zydroń zapytał o budowę chodnika przy ul. Śremskiej w Kórniku – 

Bninie. Przypomniał, że wiceburmistrz Bronisław Dominiak informował o złożeniu 

aplikacji do programu Polski Ład. Wiceburmistrz powiedział, że uzyskał informacje  

o możliwości ogłoszenia przetargu, co nastąpi prawdopodobnie w przyszłym 

miesiącu. 

Radny Adam Zydroń zapytał o projekt sztucznej nawierzchni boiska w Kórniku – 

Bninie. Wiceburmistrz odpowiedział, że przygotowanie dokumentacji projektowej  

jest na ukończeniu. Urząd wystąpi o pozwolenie na budowę. Po uzyskaniu zgody 

nastąpi realizacja zadania. 

 

6b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Sprawozdanie odczytała kierownik Anna Biernacka. Dokument jest załącznikiem  

do protokołu.  

 

Do obradujących dołączyła radna Agnieszka Wiśniewska. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 17 radnych. 

 

Radna Dominika Buczkowska odniosła się do p. 1. Zapytała, na jakie drogi 

pozyskano dofinansowanie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział,  

że jest to m.in. ul. Cicha w Szczytnikach.  
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Radna Anna Maria Andrzejewska pogratulowała sukcesów pracownikom wydziału. 

 

6c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Sprawozdanie przedstawił komendant Tomasz Haremza. Nie zadano pytań. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu.  

 

6d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Protokół (stanowiący załącznik) z posiedzenia KBRD, które odbyło się 8.03.2023 

roku, przedstawił wiceburmistrz Bronisław Dominiak. Nie zadano pytań. 

 

7. Sprawozdania Komisji Rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Linki do porządków obrad posiedzeń są załącznikami do protokołu. 

 

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej – zastępczyni przewodniczącej 

Krystyna Janicka: 

Radni wysłuchali informacji nt. działalności Kórnickiego Ośrodka Kultury, zapoznali 

się z programem "Kórnickich Spotkań z Białą Damą" i pismem dyrektor Przedszkola 

nr 2 w Kórniku. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – przewodnicząca Beata Bruczyńska: 

Radni wizytowali WRC Jarocin. 

 

Komisja Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej – przewodniczący Adam 

Zydroń:  

Radni dyskutowali nt. procedury planistycznej w Borówcu i planowanego odwiertu  

w Radzewie. Zaopiniowali projekty uchwał, zapoznali się z wnioskami o wydanie 

warunków zabudowy i korespondencją. Wizytowali nieruchomość gminną  

w Błażejewku. Przewodniczący komisji zwrócił uwagę na problem mieszkanki gminy 

związany z podziałem i scaleniem nieruchomości. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

zapewnił, że przeanalizuje sprawę.  

 

Komisja Budżetu i Finansów – przewodniczący Stanisław Duszczak: 

Radni zaopiniowali projekty uchwał na bieżącą sesję.  
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Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Jerzy Walczyk: 

Radni prowadzili kontrole w ramach prac nad sporządzeniem wniosku o udzielenie 

burmistrzowi absolutorium. 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę. 

Do obradujących dołączył radny Jarosław Mieloch. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 18 radnych. 

Po przerwie: 

 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

Projekty są załącznikami do protokołu. 

 

8a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Przewodniczący Adam Lewandowski przypomniał, że RMiG Kórnik już wcześniej 

nadawała tytuły honorowego i zasłużonego mieszkańca gminy. 

Przewodniczący przybliżył sylwetkę nominowanej do tytułu pani Krystyny Antkowiak. 

Radny Andrzej Regulski poinformował, że nie będzie brał udziału w głosowaniach 

nad projektami uchwał z punktów 8a – 8e). 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam 

Zydroń 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Regulski 

NIEOBECNI (3) 
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Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/827/2023 

 

Do obradujących dołączył radny Maciej Brylewski. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 19 radnych. 

 

8b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Przewodniczący Adam Lewandowski przybliżył sylwetkę nominowanej do tytułu pani 

Hanny Straus.  

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona 

Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam 

Zydroń 

BRAK GŁOSU (2) 

Maciej Brylewski, Andrzej Regulski 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/828/2023 

 

8c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Przewodniczący Adam Lewandowski przybliżył sylwetkę nominowanego do tytułu 

pana Jacka Kozłowskiego.  

Głosowano w sprawie: 
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nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Regulski 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/829/2023 

 

8d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Przewodniczący Adam Lewandowski przybliżył sylwetkę nominowanej do tytułu pani 

Anny Rauk. Radne Beata Bruczyńska i Iwona Cupryjak pozytywnie wypowiedziały 

się nt. działalności nominowanej. 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (1) 
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Andrzej Regulski 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/830/2023 

 

8e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Przewodniczący Adam Lewandowski przybliżył sylwetkę nominowanego do tytułu 

pana Tadeusza Rauka. Radny Andrzej Regulski zwrócił uwagę na nieścisłości 

chronologiczne w uzasadnieniu uchwały. Podkreślił, że nie jest przeciwny przyznaniu 

tytułu. 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Regulski 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/831/2023 

 

8f,g) Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2023-2037, 

- zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2023 rok: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Skarbnik Katarzyna Szamałek przedstawiła autopoprawki do projektów. 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2023-2037 - 

autopoprawka I i II.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2023-2037.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/832/2023 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2023 rok - autopoprawka I i II.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/833/2023 

 

8h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutów sołectwom Miasta  

i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

nadania statutów sołectwom Miasta i Gminy Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/834/2023 

 

8i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Kórnik w 2023 roku: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Radny Stanisław Duszczak zwrócił uwagę na podanie błędnego nru telefonu  

ZD ID PAN w Dziećmierowie. 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę z uwagi na brak dostępu do Internetu. 

Po przerwie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2023 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (2) 

Jarosław Mieloch, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 
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Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/835/2023 

 

8j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy użyczenia nieruchomości lokalowej 

położonej w Kórniku: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

użyczenia nieruchomości lokalowej położonej w Kórniku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/836/2023 

 

8k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy użyczenia części działki  

w miejscowości Kórnik obręb Bnin: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

użyczenia części działki w miejscowości Kórnik obręb Bnin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/837/2023 

 

8l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Błażejewo obręb Błażejewko: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Błażejewo obręb Błażejewko.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/838/2023 

 

8m) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Radzewo: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Radzewo.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/839/2023 

 

8n)  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości 

Robakowo: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Radny Maciej Brylewski zapytał o powód podziału ciągu na dwie ulice. Przypomniał, 

że nazwa „Opłotki” została już nadana. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zwrócił 

uwagę na uchylenie uchwały podjętej 22 lutego br.  

Głosowano w sprawie: 

nadania nazw ulicom w miejscowości Robakowo.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/840/2023 
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8o) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębach geodezyjnych Dachowa  

i Szczodrzykowo, ograniczonego linią kolejową oraz ulicami: Dworcową, Poznańską  

i Klonową, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego  

w obrębach geodezyjnych Dachowa i Szczodrzykowo, ograniczonego linią kolejową 

oraz ulicami: Dworcową, Poznańską i Klonową, gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/841/2023 

 

8p) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

obciążenie nieruchomości służebnością drogi koniecznej nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie Kórnik, gmina Kórnik: 

Projekt został przedstawiony przez wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego. 

Przewodniczący Adam Lewandowski wskazał, że podjęcie uchwały poprawi sytuację 

komunikacyjną w rejonie ulic Staszica i Krasickiego w Kórniku. Radny Stanisław 

Duszczak wyjaśnił, że być może, w przyszłości, sytuacja ulegnie poprawie, obecnie 

podjęcie uchwały oznacza wprowadzenie udogodnień dla mieszkańców. Następnie 

radny zwrócił uwagę na konieczność poprawy zapisów uzasadnienia. Radny Andrzej 

Regulski zapytał, czy tak jak planowano, zostaną połączone ulice Stodolna, 

Mickiewicza i Krasickiego w Kórniku. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, 

że w celu realizacji planu gmina musiałaby dokupić kolejne tereny.  
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Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nieodpłatne obciążenie nieruchomości służebnością drogi 

koniecznej nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Kórnik, gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

 

Radna Dominika Buczkowska oświadczyła, że błędnie zagłosowała za pomocą 

systemu Esesja. Głosowała „za”, wybrała przycisk „wstrzymuję się”. 

 

Uchwała nr LV/842/2023 

 

8r) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

darowizny od Powiatu Poznańskiego nieruchomości położonej w Kamionkach: 

Przewodniczący RMiG Kórnik odczytał uzasadnienie projektu. Radny Stanisław 

Duszczak zwrócił uwagę na błędnie zapisaną powierzchnię nieruchomości  

w projekcie uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny od Powiatu Poznańskiego nieruchomości 

położonej w Kamionkach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika 

Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna 
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Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr LV/843/2023 

 

Przewodniczący Adam Lewandowski poinformował, że wręczenie tytułów 

Honorowego Obywatela MiG Kórnik nastąpi podczas Kórnickich Spotkań z Białą 

Damą 17.06.2023 roku.  

 

9. Interpelacje: 

Radny Maciej Brylewski odczytał i złożył na piśmie (dołączoną do protokołu),  

w imieniu mieszkańców, interpelację w sprawie odwiertu do poszukiwania gazu  

w Radzewie. Burmistrz Przemysław Pacholski przypomniał, że informacje  

na ww. temat były przedstawione na początku bieżącej sesji. Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły przedstawił działania UMiG Kórnik od 24.04.2023 roku. Radny 

Adam Zydroń przypomniał, że sprawą zajmowała się także K.IRiPP.  

 

10. Zapytania: 

Radny Andrzej Regulski, w imieniu mieszkańca, zwrócił uwagę na lampę drogową 

owinięta niebieską taśmą na ul. Poznańskiej w Kórniku i przechyloną lampę drogową 

na ul. Woźniaka w Kórniku. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział,  

że urzędnicy zajmą się sprawami. Następnie poprosił mieszkańców o zgłaszanie 

usterek do Wydziału ET UMiG Kórnik. Radny zapytał także o lustro drogowe  

w rejonie ul. 20 Października i Szarych Szeregów w Kórniku. Kierownik Anna 

Borowiak  odpowiedziała, że sprawa jest w trakcie procedowania. 

Radna Iwona Cupryjak zapytała o działania podjęte w sprawie jakości wody  

w Runowie. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że jakość wody  

jest sprawdzana, instalacja przepłukiwana. Szczegółowe informacje, po rozmowie  

z prezesem WKiUK Wodkom, zostaną radnej przekazane po sesji. 

Radny Jerzy Walczyk zapytał, czy drogi będą oczyszczane z piasku i czy poziome 

oznakowanie przejść dla pieszych będzie odnawiane. Burmistrz Przemysław 

Pacholski powiedział, że poziome oznakowanie będzie odnawiane na przełomie lipca 
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i sierpnia, tak by było dobrej jakości i widoczne zimą. Kierownik Anna Borowiak 

powiedziała, że drogi gminne są sprzątane przez pracowników WKiUK Wodkom  

wg harmonogramu. Zobowiązała się złożyć pytanie w sprawie oczyszczania do ZDP. 

Radny Jerzy Walczyk poinformował również, że darnina zarastająca asfalt  

na ul. Mieczewskiej w Kamionkach uniemożliwia odpływanie wód odpadowych. 

Zawnioskował o przeprowadzenie przeglądu dróg i rowów pod względem drożności. 

Radna Anna Maria Andrzejewska przypomniała, że 4 lata temu wnioskowała  

o ustanowienie przystanku autobusowego w Kamionkach przy sklepie. Kierownik 

Anna Borowiak odpowiedziała, że na początku kwietnia br. do urzędu wpłynęło 

pozwolenie na budowę. W maju br. zostanie ogłoszony przetarg na realizację 

zadania.  

Radna zapytała także o montaż ławki w Gądkach. Kierownik odpowiedziała,  

że wykonawca wiaty i ławki w Gądkach zostanie wybrany na podstawie zapytania  

o cenę. 

Radny Jerzy Rozmiarek zapytał o plac zabaw w Czmońcu. Burmistrz Przemysław 

Pacholski powiedział, że złożono dokumentację dotyczącą realizacji zadania.  

Jeśli w ciągu trzech tygodni nie wpłynie sprzeciw, prace zostaną podjęte.  

Radny Jarosław Mieloch podjął temat równania dróg gruntowych. Podał przykład złej 

realizacji zadania na ul. E. Pohla w Biernatkach. Kierownik Wydziała ET UMiG Kórnik 

powiedziała, że prace na wielu drogach nie zostały odebrane i będą powtarzane, 

ponieważ wykonawca, na własne ryzyko, wykonywał zadanie w nieodpowiednich 

warunkach atmosferycznych.  

 

11. Wnioski radnych: 

Radny Andrzej Regulski przypomniał, że wnioskował o budowę ronda w rejonie 

Koninka od strony Żernik. Podkreślił, że ruch drogowy, z uwagi na powstawanie 

kolejnych hal, jest coraz bardziej intensywny. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

podkreślił, że temat jest wielowątkowy. Dodał, że interpelację w tej sprawie składała 

także radna Anna Maria Andrzejewska. Wiceburmistrz wskazał, że w sprawie 

występowano do GDDKiA, Starostwa Powiatowego w Poznaniu i firm. Niestety 

działania dotąd nie przyniosły efektów. Wiceburmistrz przypomniał, że układ drogowy 

po przeciwnej stronie S11, zostanie przebudowany. Radna Anna Maria 

Andrzejewska przedstawiła odpowiedź GDDKiA, w której wskazano, że zarządca 

drogi krajowej nie ma wpływu na decyzje planistyczne gminy. W odpowiedzi 



24 
 

podkreślono, że problem został zauważony. Zaproponowano aplikowanie  

do programu Redukcji liczby i skutków zdarzeń drogowych. 

Radna Anna Maria Andrzejewska przedstawiła, złożony na piśmie i dołączony  

do protokołu, wniosek dotyczący odcinków leśnych ul. Kempingowej w Borówcu  

i Mieczewskiej w Kamionkach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział,  

że wniosek dotyczący terenu gminy Kórnik zostanie rozpatrzony, a gminy Mosina 

zostanie przekazany. Radny Jerzy Walczyk wskazał, że odcinek leśny  

ul. Mieczewskiej jest popularny wśród mieszkańców gminy Mosina (dojazd do szkoły, 

ośrodków zdrowia, Poznania). Przypomniał, że mieszkańcy Kamionek,  z uwagi  

na wzmożony ruch, chcieli blokować przejazd. Radny wskazał, że do dwóch tygodni 

po równaniu kierowcy pokonują trasę bardzo szybko, co nie jest bezpieczne. 

Ponadto, wzniecony pył przeszkadza spacerującym. Mieszkańcy nie chcą 

asfaltowania drogi, by nie stała się trasą tranzytową. Podkreślił, że oczekują jedynie 

wyrównania dziur.    

  

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

 

13. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Burmistrz Przemysław Pacholski przypomniał, że w dniu bieżącej sesji odbędzie  

się spotkanie w sprawie zbiórek charytatywnych dla potrzebujących mieszkańców 

gminy. Radna Krystyna Janicka przedstawiła zbiórki prowadzone przez Kórnickie 

Towarzystwo Pomocy Społecznej. Zachęciła do wspierania akcji Gmina Kórnik  

z Sercem. 

 

Radna Anna Maria Andrzejewska zaprosiła na 6. edycję Borówieckiej Zadyszki. 

Przedstawiła program.  

 

Przewodniczący rady poinformował, że najbliższa sesja planowana jest, zgodnie  

z harmonogramem prac RMiG Kórnik, na 31.05.2023 roku, a posiedzenia komisji  

na 23 i 25.05.2023 roku.  

Następnie przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych. 
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Przewodniczący Adam Lewandowski poinformował, że 16.06.2023 roku, w Zamku 

Kórnickim, ma się dobyć uroczysta Sesja RMiG Kórnik związana z podpisaniem 

umowy partnerskiej z Gminą Kościerzyna. 

Wskazał także, że 12 maja br., również w zamku, odbędzie się spotkanie ministrów 

ds. europejskich państw Trójkąta Weimarskiego. 

 

14. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski 

zakończył LV Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

 

 

         Przewodniczący 

Rady Miasta i Gminy Kórnik 

     /-/ Adam Lewandowski 

 

Protokołowała Helena Cyranik  

 


